
Vraag commissie M&B 25-10-2018 

 

Waarom hebben de sporthalbeheerders nog geen eigen dienstauto? Dit heeft een tijdje op de 

plank gelegen en nu wordt in de begroting van 2019 aangegeven dat deze prioriteit vervalt 

(pagina 142). De mannen moeten of de dienstwagen van facilitair lenen of met hun eigen fiets 

of auto op en neer naar de sporthallen. Indien ze geen dienstauto krijgen, wat wordt dan het 

vervangende alternatief?  
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